

۞ قَدْ مَنَّ اللَّهُ عَلَى الْمُؤْمِنِينَ إِذْ أَخْرَجَهُمْ مِنَ سُوءِ مُسْتَقَرٍّ إِلَىٰ خَيْرٍ ۚ إِنَّهُ كَانَ مُؤْتِيًا ۚ
 ۞ قَدْ مَنَّ اللَّهُ عَلَى الْمُؤْمِنِينَ إِذْ أَخْرَجَهُمْ مِنَ سُوءِ مُسْتَقَرٍّ إِلَىٰ خَيْرٍ ۚ إِنَّهُ كَانَ مُؤْتِيًا ۚ

14 جَعِ سَرَوِي 2020

دِسْ سَوِجِ بِرِ اَرِجِ اَرِجِ اَرِجِ اَرِجِ اَرِجِ
دَوِجِ دَوِجِ دَوِجِ دَوِجِ دَوِجِ

سورة صافات 1

مَوْجِدٌ مُصَوِّغٌ

[illegible]

20.1	مجلس سمنو مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: 26 جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: 11:00
24.1	مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020
28.1	مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020
28.2	مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020
30.1	مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020
36.1	مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020 مجلس سمنو: جى سىرئەت 2020

ክፍል 2 - የወጪዎች ምዝገባና የገንዘብ ሰነድ

(ሀ) የወጪዎች ምዝገባ

1. የወጪዎች ምዝገባ
 - 1.1. የወጪዎች ምዝገባ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡ የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 2. የወጪዎች ምዝገባ
 - 2.1. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ (18/2014) ይባላል፡፡ የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.1.1. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.1.2. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.1.3. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.1.4. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.2. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 2.3. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 3. የወጪዎች ምዝገባ
 - 3.1. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡
 - 3.2. የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ የሚለው ማለት የወጪዎች ምዝገባ ሰነድ ማለት ነው፡፡

ሰነድ ይገኝበታል፡፡

3.3.1. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

3.3.2. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

3.3.2. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

3.3.4. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

3.3.5. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

4. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

5. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

6. ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡ ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

(ሰ) ስራው ለማጠናቀቅ ያስፈልጋል፡፡

7. መግቢያ ጥቅምት 7.1. መግቢያ ጥቅምት 7.1.1. መግቢያ ጥቅምት 7.1.2. መግቢያ ጥቅምት 7.1.3. መግቢያ ጥቅምት 7.1.4. መግቢያ ጥቅምት 7.1.5. መግቢያ ጥቅምት 7.1.6. መግቢያ ጥቅምት 7.1.7.

7.1.1. መግቢያ ጥቅምት (1-መግቢያ)

7.1.2. መግቢያ ጥቅምት (2-መግቢያ)

7.1.3. መግቢያ ጥቅምት (3-መግቢያ)

7.1.4. መግቢያ ጥቅምት (4-መግቢያ)

7.1.5. መግቢያ ጥቅምት (5 - መግቢያ)

7.1.6. መግቢያ ጥቅምት (6 - መግቢያ)

7.1.7. መግቢያ ጥቅምት (7-መግቢያ)

8. መግቢያ ጥቅምት 8.1. መግቢያ ጥቅምት 8.2. መግቢያ ጥቅምት 8.3.

8.1. መግቢያ ጥቅምት (1-መግቢያ)

8.2. መግቢያ ጥቅምት (2-መግቢያ)

8.3. መግቢያ ጥቅምት (3-መግቢያ)

8.4. መግቢያ ጥቅምት (4-መግቢያ)

8.5. መግቢያ ጥቅምት (5-መግቢያ)

8.6. መግቢያ ጥቅምት (6-መግቢያ)

8.7. መግቢያ ጥቅምት (7-መግቢያ)

9. መግቢያ ጥቅምት 9.1. መግቢያ ጥቅምት 9.2. መግቢያ ጥቅምት 9.3.

9.1. መግቢያ ጥቅምት (1-መግቢያ)

9.2. መግቢያ ጥቅምት (2-መግቢያ)

9.3. መግቢያ ጥቅምት (3-መግቢያ)

9.4. መግቢያ ጥቅምት (4-መግቢያ)

9.5. መግቢያ ጥቅምት (5-መግቢያ)

10. መግቢያ ጥቅምት 10.1. መግቢያ ጥቅምት 10.2.

10.1. መግቢያ ጥቅምት (1-መግቢያ)

10.2. መግቢያ ጥቅምት (2-መግቢያ)

[illegible][illegible][illegible][illegible][illegible][illegible][illegible]

14.2. $\frac{1}{2} \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right) = \frac{1}{2} m v \frac{dv}{dt} = \frac{1}{2} m v \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right) = \frac{1}{2} m v \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right)$

14.3. $\varphi_0 \in C_c^\infty(\mathbb{R}^n)$, $\varphi_0 \geq 0$, $\int_{\mathbb{R}^n} \varphi_0 dx = 1$.
 Define $\varphi_\varepsilon(x) = \varepsilon^{-n} \varphi_0(x/\varepsilon)$.

15. 15.1. 30 ڏينهن جي اندر ڏيکارڻ جي ضرورت آهي.

[illegible]

16.1.1 مُجَرَّدٌ مُتَعَدٍّ مُتَعَدٍّ مُتَعَدٍّ مُتَعَدٍّ (عُتْرُوهُ 2)

16.1.2 نَسْرُتْسِرْ / جَرَجْ سَرْ سَرْ سَرْ / لَافْ كَلَجْ وَ سَمَوِجْ / رَدِ رَا نَزْدَتْ سَرْ وَ دَرْ تَجَرْ

مَرْجِ سَمَوِجْ سَرْ لَافْ

6.1.3 نَصْرُ الرَّحْمَةِ وَتَحْرِيرُ السَّرْمَةِ وَوَدْعُ السُّعْمَةِ

16.1.4 $\frac{1}{\sqrt{2}} \begin{pmatrix} 1 & 0 \\ 0 & 1 \end{pmatrix}$ (بزرگترین مقدار $\frac{1}{\sqrt{2}}$ و $\frac{1}{\sqrt{2}}$ و $\frac{1}{\sqrt{2}}$ و $\frac{1}{\sqrt{2}}$)

16.15 $\frac{1}{2} \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right) = \frac{1}{2} m v \frac{dv}{dt} = \frac{1}{2} m v \frac{dv}{dx} \frac{dx}{dt} = \frac{1}{2} m v^2 \frac{dv}{dx}$ (3)

16.3. ለሰውነት የሚጠቅም ሆኖ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ

16.3.1 ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
(ጥንቃቄ 3 ደረጃ)

16.3.2 ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
(ጥንቃቄ 3 ደረጃ)

(ሀ) ምርጫ ማድረግ

17.1 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

17. ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

17.2 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ

17.3 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

17.4 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

18.1 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

18. ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

18.2 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

18.3 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ

19.1 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

19. ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

ጥንቃቄ

ጥንቃቄ

(ለ) ምርጫ ማድረግ

20.1 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ
ጥንቃቄ

20. ምርጫ ማድረግ

20.2 ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ ለሰውነት ምርጫ ማድረግ

- [illegible]

27. $\frac{1}{x^2} = x^{-2}$
 $\frac{d}{dx} x^{-2} = -2x^{-3} = -\frac{2}{x^3}$

[illegible][illegible][illegible]

(ع) زُبُرُ الْعَرَبِ عَلَى سَبْعِ مَوَاقِعَ

28. ۱۰۰۰

28.1. $\frac{1}{2} \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right) = \frac{1}{2} m v \frac{dv}{dt} = \frac{1}{2} m v \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right)$

[illegible][illegible]

28.4. ھۆسەر ئادەتتە ئەڭ قىممەتلىك رايونلارنى، يەنى تېرىقچىلىق ۋە بۇغداي ھۆسەرلىرىنى 7
 (ئەمگەك) نىرۋىزى مەيدانى، ھۆسەر ئادەتتە سوغا قىممەتلىك ھەمدە سەبزا-پەندە
 رايونلىرىغا كىرىدۇ.

[illegible]

29. رزق و سیرت

[illegible]

مَدْرَسَةُ مَدِينَةِ

۴۰۵

29.2. اے قسٹنس قریب قریب تمام اس کی قیمتوں کے ساتھ
 (قریباً) تقریباً 250,000/- (تقریباً)

مدرسہ

ۛۛۛۛۛۛۛ

29.3. اِنَّ قَوْمِيَّ قَرِيْبًا مُّجْتَمِعًا اِنَّ قَوْمِيَّ قَرِيْبًا مُّجْتَمِعًا اِنَّ قَوْمِيَّ قَرِيْبًا مُّجْتَمِعًا (سورة)

[illegible]

የሚከተሉትን ስራዎች በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

29.5. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

30.1. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

30.2. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

30.3. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

31.1. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

31.2. ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡ ስራዎችን በጥቅምት 9 ንድፍ ላይ ያሉትን ስራዎች መካከል
 ይገኛል፡፡

[illegible][illegible][illegible]

اَللّٰهُمَّ صَلِّ وَسَلِّمْ عَلٰى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ

- [illegible]

اِوَدَّ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ
 سَمِعْتُ قَرِيبًا نَادِي قَوْمًا اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ
 اَبَرَّ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ اَنْ يَمْسُرَ اَنْ يَخْرُجَ مِنْ اَرْضِهِ

37. 37

37.1

حَدَّثَنَا

[illegible][illegible][illegible][illegible]

38. فتح مکرر نہ ہوگا

اِنَّهٗ سَوَّاهُ رُحُوْۤى ۙ ذٰلِكَ تَرْجُوْهُ ۙ دَسُوْۤى ۙ سُرُوْۤى ۙ تَرْجُوْۤى ۙ دَسُوْۤى ۙ ذٰلِكَ تَرْجُوْهُ ۙ

۱۵۰۰

[illegible]

مجلس

38.2% جی ڈی پی 2,500,000/- ٹریڈنگ کمپنی کے لئے سرمایہ کاری، جی ڈی پی

اِنَّ 0.005 (مِثْرًا مِثْرًا مِثْرًا مِثْرًا) اِنَّ زِيَادَتِهِمْ فِي اَكْثَرِ اَحْزَانِهِمْ
اَمْ يَكْفُرُوْنَ فَرُوسَهُمْ اِنَّ اَكْثَرِ زِيَادَتِهِمْ فِي اَكْثَرِ اَحْزَانِهِمْ.

$$CP*0.005*LD = \frac{0.005}{2} \frac{0.005}{2}$$

[illegible]

LD (مُخَرَّجٌ ۚ لِّمَنْ شِئِيَ): نَسْرَجُ مَخْرُجًا ۚ حَرِّمْنَا مَخْرُجًا ۚ تَرَوْهُمْ

38.3 دَسَرَدَمُ شَرْدَ مَسُوْ ذِرْتَمِمْ دَسَرَدَمُ بَوُوْوُ فَعْرَمِمُ فَرِسُ

[illegible][illegible]

٥٤٢ ٥٤٣ ٥٤٤ ٥٤٥ ٥٤٦ ٥٤٧ ٥٤٨ ٥٤٩ ٥٥٠ ٥٥١ ٥٥٢ ٥٥٣ ٥٥٤ ٥٥٥ ٥٥٦ ٥٥٧ ٥٥٨ ٥٥٩ ٥٦٠ ٥٦١ ٥٦٢ ٥٦٣ ٥٦٤ ٥٦٥ ٥٦٦ ٥٦٧ ٥٦٨ ٥٦٩ ٥٧٠ ٥٧١ ٥٧٢ ٥٧٣ ٥٧٤ ٥٧٥ ٥٧٦ ٥٧٧ ٥٧٨ ٥٧٩ ٥٨٠ ٥٨١ ٥٨٢ ٥٨٣ ٥٨٤ ٥٨٥ ٥٨٦ ٥٨٧ ٥٨٨ ٥٨٩ ٥٩٠ ٥٩١ ٥٩٢ ٥٩٣ ٥٩٤ ٥٩٥ ٥٩٦ ٥٩٧ ٥٩٨ ٥٩٩ ٦٠٠ ٦٠١ ٦٠٢ ٦٠٣ ٦٠٤ ٦٠٥ ٦٠٦ ٦٠٧ ٦٠٨ ٦٠٩ ٦١٠ ٦١١ ٦١٢ ٦١٣ ٦١٤ ٦١٥ ٦١٦ ٦١٧ ٦١٨ ٦١٩ ٦٢٠ ٦٢١ ٦٢٢ ٦٢٣ ٦٢٤ ٦٢٥ ٦٢٦ ٦٢٧ ٦٢٨ ٦٢٩ ٦٣٠ ٦٣١ ٦٣٢ ٦٣٣ ٦٣٤ ٦٣٥ ٦٣٦ ٦٣٧ ٦٣٨ ٦٣٩ ٦٤٠ ٦٤١ ٦٤٢ ٦٤٣ ٦٤٤ ٦٤٥ ٦٤٦ ٦٤٧ ٦٤٨ ٦٤٩ ٦٥٠ ٦٥١ ٦٥٢ ٦٥٣ ٦٥٤ ٦٥٥ ٦٥٦ ٦٥٧ ٦٥٨ ٦٥٩ ٦٦٠ ٦٦١ ٦٦٢ ٦٦٣ ٦٦٤ ٦٦٥ ٦٦٦ ٦٦٧ ٦٦٨ ٦٦٩ ٦٧٠ ٦٧١ ٦٧٢ ٦٧٣ ٦٧٤ ٦٧٥ ٦٧٦ ٦٧٧ ٦٧٨ ٦٧٩ ٦٨٠ ٦٨١ ٦٨٢ ٦٨٣ ٦٨٤ ٦٨٥ ٦٨٦ ٦٨٧ ٦٨٨ ٦٨٩ ٦٩٠ ٦٩١ ٦٩٢ ٦٩٣ ٦٩٤ ٦٩٥ ٦٩٦ ٦٩٧ ٦٩٨ ٦٩٩ ٧٠٠ ٧٠١ ٧٠٢ ٧٠٣ ٧٠٤ ٧٠٥ ٧٠٦ ٧٠٧ ٧٠٨ ٧٠٩ ٧١٠ ٧١١ ٧١٢ ٧١٣ ٧١٤ ٧١٥ ٧١٦ ٧١٧ ٧١٨ ٧١٩ ٧٢٠ ٧٢١ ٧٢٢ ٧٢٣ ٧٢٤ ٧٢٥ ٧٢٦ ٧٢٧ ٧٢٨ ٧٢٩ ٧٣٠ ٧٣١ ٧٣٢ ٧٣٣ ٧٣٤ ٧٣٥ ٧٣٦ ٧٣٧ ٧٣٨ ٧٣٩ ٧٤٠ ٧٤١ ٧٤٢ ٧٤٣ ٧٤٤ ٧٤٥ ٧٤٦ ٧٤٧ ٧٤٨ ٧٤٩ ٧٥٠ ٧٥١ ٧٥٢ ٧٥٣ ٧٥٤ ٧٥٥ ٧٥٦ ٧٥٧ ٧٥٨ ٧٥٩ ٧٦٠ ٧٦١ ٧٦٢ ٧٦٣ ٧٦٤ ٧٦٥ ٧٦٦ ٧٦٧ ٧٦٨ ٧٦٩ ٧٧٠ ٧٧١ ٧٧٢ ٧٧٣ ٧٧٤ ٧٧٥ ٧٧٦ ٧٧٧ ٧٧٨ ٧٧٩ ٧٨٠ ٧٨١ ٧٨٢ ٧٨٣ ٧٨٤ ٧٨٥ ٧٨٦ ٧٨٧ ٧٨٨ ٧٨٩ ٧٩٠ ٧٩١ ٧٩٢ ٧٩٣ ٧٩٤ ٧٩٥ ٧٩٦ ٧٩٧ ٧٩٨ ٧٩٩ ٨٠٠ ٨٠١ ٨٠٢ ٨٠٣ ٨٠٤ ٨٠٥ ٨٠٦ ٨٠٧ ٨٠٨ ٨٠٩ ٨١٠ ٨١١ ٨١٢ ٨١٣ ٨١٤ ٨١٥ ٨١٦ ٨١٧ ٨١٨ ٨١٩ ٨٢٠ ٨٢١ ٨٢٢ ٨٢٣ ٨٢٤ ٨٢٥ ٨٢٦ ٨٢٧ ٨٢٨ ٨٢٩ ٨٣٠ ٨٣١ ٨٣٢ ٨٣٣ ٨٣٤ ٨٣٥ ٨٣٦ ٨٣٧ ٨٣٨ ٨٣٩ ٨٤٠ ٨٤١ ٨٤٢ ٨٤٣ ٨٤٤ ٨٤٥ ٨٤٦ ٨٤٧ ٨٤٨ ٨٤٩ ٨٥٠ ٨٥١ ٨٥٢ ٨٥٣ ٨٥٤ ٨٥٥ ٨٥٦ ٨٥٧ ٨٥٨ ٨٥٩ ٨٦٠ ٨٦١ ٨٦٢ ٨٦٣ ٨٦٤ ٨٦٥ ٨٦٦ ٨٦٧ ٨٦٨ ٨٦٩ ٨٧٠ ٨٧١ ٨٧٢ ٨٧٣ ٨٧٤ ٨٧٥ ٨٧٦ ٨٧٧ ٨٧٨ ٨٧٩ ٨٨٠ ٨٨١ ٨٨٢ ٨٨٣ ٨٨٤ ٨٨٥ ٨٨٦ ٨٨٧ ٨٨٨ ٨٨٩ ٨٩٠ ٨٩١ ٨٩٢ ٨٩٣ ٨٩٤ ٨٩٥ ٨٩٦ ٨٩٧ ٨٩٨ ٨٩٩ ٩٠٠ ٩٠١ ٩٠٢ ٩٠٣ ٩٠٤ ٩٠٥ ٩٠٦ ٩٠٧ ٩٠٨ ٩٠٩ ٩١٠ ٩١١ ٩١٢ ٩١٣ ٩١٤ ٩١٥ ٩١٦ ٩١٧ ٩١٨ ٩١٩ ٩٢٠ ٩٢١ ٩٢٢ ٩٢٣ ٩٢٤ ٩٢٥ ٩٢٦ ٩٢٧ ٩٢٨ ٩٢٩ ٩٣٠ ٩٣١ ٩٣٢ ٩٣٣ ٩٣٤ ٩٣٥ ٩٣٦ ٩٣٧ ٩٣٨ ٩٣٩ ٩٤٠ ٩٤١ ٩٤٢ ٩٤٣ ٩٤٤ ٩٤٥ ٩٤٦ ٩٤٧ ٩٤٨ ٩٤٩ ٩٥٠ ٩٥١ ٩٥٢ ٩٥٣ ٩٥٤ ٩٥٥ ٩٥٦ ٩٥٧ ٩٥٨ ٩٥٩ ٩٦٠ ٩٦١ ٩٦٢ ٩٦٣ ٩٦٤ ٩٦٥ ٩٦٦ ٩٦٧ ٩٦٨ ٩٦٩ ٩٧٠ ٩٧١ ٩٧٢ ٩٧٣ ٩٧٤ ٩٧٥ ٩٧٦ ٩٧٧ ٩٧٨ ٩٧٩ ٩٨٠ ٩٨١ ٩٨٢ ٩٨٣ ٩٨٤ ٩٨٥ ٩٨٦ ٩٨٧ ٩٨٨ ٩٨٩ ٩٩٠ ٩٩١ ٩٩٢ ٩٩٣ ٩٩٤ ٩٩٥ ٩٩٦ ٩٩٧ ٩٩٨ ٩٩٩ ١٠٠٠ ١٠٠١ ١٠٠٢ ١٠٠٣ ١٠٠٤ ١٠٠٥ ١٠٠٦ ١٠٠٧ ١٠٠٨ ١٠٠٩ ١٠١٠ ١٠١١ ١٠١٢ ١٠١٣ ١٠١٤ ١٠١٥ ١٠١٦ ١٠١٧ ١٠١٨ ١٠١٩ ١٠٢٠ ١٠٢١ ١٠٢٢ ١٠٢٣ ١٠٢٤ ١٠٢٥ ١٠٢٦ ١٠٢٧ ١٠٢٨ ١٠٢٩ ١٠٣٠ ١٠٣١ ١٠٣٢ ١٠٣٣ ١٠٣٤ ١٠٣٥ ١٠٣٦ ١٠٣٧ ١٠٣٨ ١٠٣٩ ١٠٤٠ ١٠٤١ ١٠٤٢ ١٠٤٣ ١٠٤٤ ١٠٤٥ ١٠٤٦ ١٠٤٧ ١٠٤٨ ١٠٤٩ ١٠٥٠ ١٠٥١ ١٠٥٢ ١٠٥٣ ١٠٥٤ ١٠٥٥ ١٠٥٦ ١٠٥٧ ١٠٥٨ ١٠٥٩ ١٠٦٠ ١٠٦١ ١٠٦٢ ١٠٦٣ ١٠٦٤ ١٠٦٥ ١٠٦٦ ١٠٦٧ ١٠٦٨ ١٠٦٩ ١٠٧٠ ١٠٧١ ١٠٧٢ ١٠٧٣ ١٠٧٤ ١٠٧٥ ١٠٧٦ ١٠٧٧ ١٠٧٨ ١٠٧٩ ١٠٨٠ ١٠٨١ ١٠٨٢ ١٠٨٣ ١٠٨٤ ١٠٨٥ ١٠٨٦ ١٠٨٧ ١٠٨٨ ١٠٨٩ ١٠٩٠ ١٠٩١ ١٠٩٢ ١٠٩٣ ١٠٩٤ ١٠٩٥ ١٠٩٦ ١٠٩٧ ١٠٩

39. اَرْزِيْ بِرَدِّ سِرِّ

39.1 $\frac{1}{2} \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right) = \frac{1}{2} m v \frac{dv}{dt} = \frac{1}{2} m v \frac{d}{dt} \left(\frac{1}{2} m v^2 \right)$

مکتبہ عربیہ اسلامیہ

[illegible]

[illegible][illegible][illegible][illegible][illegible][illegible][illegible]

بخش دوم - 2

موسسه خبر

1. موسسه خبر	
1.1	سازمان
1.2	رئیس
2. موسسه خبر	
2.1	معاونت
2.2	رئیس
3. موسسه خبر	
3.1	رئیس
	رئیس
	رئیس
3.2	رئیس (معاونت)
3.3	رئیس (معاونت)
4. موسسه خبر	
4.1	رئیس / معاونت
4.2	رئیس / معاونت
4.3	رئیس / معاونت
5. موسسه خبر	
	رئیس
	رئیس
	رئیس
	رئیس

3 - تەبىئەت

تەبىئەت 3 - تەبىئەت

1. تەبىئەت 3 - تەبىئەت		
1.1	سەرۆک	
1.2	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.3	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.4	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.5	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.6	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.7	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
1.8	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
2. تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت (تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت) (تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت)		
#	سەرۆک	تەبىئەت
	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
	تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت	
3. تەبىئەت 3 - تەبىئەت 3 - تەبىئەت		

4 - سید محمد

سید محمد سید محمد سید محمد

سید محمد سید محمد سید محمد سید محمد			
#	سید محمد سید محمد	سید محمد سید محمد	سید محمد سید محمد (سید محمد)
	سید محمد		
سید محمد سید محمد سید محمد سید محمد			
#	سید محمد سید محمد	سید محمد سید محمد	سید محمد سید محمد (سید محمد)
	سید محمد		

5 - تفریق

تفریق 3 (میں) رازداری کوئی بھی تفریق دیکھ کر دس دس دس

تفریق 3 (میں) رازداری کوئی بھی تفریق دیکھ کر دس دس دس				
#	دس دس دس	دس دس دس	دس دس دس	دس دس دس

نوٹ: ہر تفریق میں 25 رازداری کوئی بھی تفریق دیکھ کر دس دس دس

6 - **صَحَابَةُ**

[illegible]

نمبر سلسلہ	نمبر سلسلہ	نمبر سلسلہ
85	نمبر سلسلہ / نمبر سلسلہ 85 (نمبر سلسلہ نمبر سلسلہ)	نمبر سلسلہ
8	نمبر سلسلہ / نمبر سلسلہ 8 (نمبر سلسلہ نمبر سلسلہ)	نمبر سلسلہ
7	نمبر سلسلہ / نمبر سلسلہ 7 (نمبر سلسلہ نمبر سلسلہ)	نمبر سلسلہ
100		نمبر سلسلہ

7 - ޖަވާބު

ބޭނުންކުރާ ފޯމް

Form of Bid Security (Bank Guarantee)

WHEREAS,[name of Bidder] (hereinafter called “the Bidder”) has submitted his Bid for the Tender no.....issued by the Ministry of Education onfor Supplying/Purchasing of[name of Contract] (hereinafter called “the Bid”).

KNOW ALL PEOPLE by these presents that We [name of Bank] of [name of country] having our registered office at (hereinafter called “the Bank”) are bound unto[name of Purchaser] (hereinafter called “the Purchaser”) in the sum of *..... for which payment well and truly to be made to the said Purchaser, the Bank binds itself, its successors, and assigns by these presents.

SEALED with the Common Seal of the said Bank thisday of20.....

THE CONDITIONS of this obligation are:

- (1) If, after Bid opening, the Bidder withdraws his Bid during the period of Bid validity specified in the Form of Bid;
or
- (2) If the Bidder having been notified of the acceptance of his Bid by the Purchaser during the period of Bid validity:
 - (a) fails or refuses to execute the Form of Agreement in accordance with the Instructions to Bidders, if required; or
 - (b) fails or refuses to furnish the Performance Security, in accordance with the Instruction to Bidders; or
 - (c) does not accept the correction of the Bid Price pursuant to Clause 27,

* The Bidder should insert the amount of the Guarantee in words and figures denominated in Maldivian Rufiyaa. This figure should be the same as shown in Clause 16.1 of the Instructions to Bidders.

we undertake to pay to the Purchaser up to the above amount upon receipt of his first written demand, without the Purchaser’s having to substantiate his demand, provided that in his demand the Purchaser will note that the amount claimed by him is due to him owing to the occurrence of one or any of the three conditions, specifying the occurred condition or conditions.

This Guarantee will remain in force up to and including the date days after the deadline for submission of bids as such deadline is stated in the Instructions to Bidders or as it may be extended by the Purchaser, notice of which extension(s) to the Bank is hereby waived. Any demand in respect of this Guarantee should reach the Bank not later than the above date.

DATE..... SIGNATURE OF THE BANK

WITNESS SEAL

[signature, name, and address]

Form of Performance Bank Guarantee (Unconditional)

To:
[name & address of Purchaser]
.....
.....

WHEREAS [name and address of Supplier] (hereinafter called "the Supplier") has undertaken, in pursuance of Contract No. dated to execute [name of Contract and brief description of Works] (hereinafter called "the Contract");

AND WHEREAS it has been stipulated by you in the said Contract that the Supplier shall furnish you with a Bank Guarantee by a recognized bank for the sum specified therein as security for compliance with his obligations in accordance with the Contract;

AND WHEREAS we have agreed to give the Supplier such a Bank Guarantee;

NOW THEREFORE we hereby affirm that we are the Guarantor and responsible to you, on behalf of the Supplier, up to a total of *..... [amount of Guarantee] [amount in words], such sum being payable in the types and proportions of currencies in which the Contract Price is payable, and we undertake to pay you, upon your first written demand and without cavil or argument, any sum or sums within the limits of [amount of Guarantee] as aforesaid without your needing to prove or to show grounds or reasons for your demand for the sum specified therein.

*An amount is to be inserted by the Guarantor, representing the percentage of the Contract Price specified in the Contract, in Maldivian Rufiyaa.

We hereby waive the necessity of your demanding the said debt from the Supplier before presenting us with the demand.

We further agree that no change or addition to or other modification of the terms of the Contract or of the Works to be performed there under or of any of the Contract documents which may be made between you and the Supplier shall in any way release us from any liability under this Guarantee, and we hereby waive notice of any such change, addition, or modification.

This Guarantee shall be valid until the date of issue of the Defects Correction Certificate.

SIGNATURE AND SEAL OF THE GUARANTOR

Name of Bank

Address

Date

9 - ޖަވާބު

ފޯމް އޮފް ބޭންކް ގަވާންޓީ ފޯ އެވަންސް ޕެއުމަންޓް

Form of Bank Guarantee for Advance Payment

To:
[name & address of Purchaser]
.....
.....

[name of Contract]

Gentlemen:

In accordance with the provisions of the Conditions of Contract, of the above-mentioned Contract,
.....[name and address of Supplier] (hereinafter called "the Supplier") shall deposit with
..... [name of Purchaser] a Bank Guarantee to guarantee his proper and faithful performance under the said Clause of the Contract in an amount of[amount of Guarantee]
.....[amount in words].

We, the
[Bank or Financial Institution], as instructed by the Supplier, agree unconditionally and irrevocably to guarantee as primary obligator and not as Surety merely, the payment to
..... [name of Purchaser] on his first demand without whatsoever right of objection on our part and without his first claim to the Supplier, in the amount not exceeding *.....
..... [amount of Guarantee].....
..... [amount in words].

We further agree that no change or addition to or other modification of the terms of the Contract or of Works to be performed there under or of any of the Contract documents which may be made between
.....[name of Purchaser] and the Supplier, shall in any way release us from any liability under this Guarantee, and we hereby waive notice of any such change, addition, or modification.

* An amount is to be inserted by the Bank or Financial Institution representing the amount of the Advance Payment, in Maldivian Rufiyaa.

This Guarantee shall remain valid and in full effect from the date of the advance payment under the Contract until
.....[name of Purchaser] receives full repayment of the same amount from the Supplier.

Yours truly,

SIGNATURE AND SEAL:

NAME & ADDRESS OF BANK/INSTITUTION

٥ - مذكرات

مذكرات	
مذكرات	مذكرات
٣٣.١	٣٣.١
٣٣.٢	٣٣.٢
٣٣.٣	٣٣.٣
٣٣.٤	٣٣.٤
٣٧	٣٧

سورة مؤمنون - 6

[illegible]

جَ رَی پَر دَسَیجَ نَاعَیجَی رَ فَوَسَی، ----- (جَ رَی پَر دَسَیجَی جَی فَوَسَی،
 "یَسَی سَی فَوَسَی" رَی ----- (جَ رَی پَر دَسَیجَی جَی فَوَسَی "وَرَی نَاعَیجَی") رَ فَوَسَی، سَی فَوَسَی،
 فَوَسَی رَی رَی دَی (.....) فَوَسَی رَی.

[illegible][illegible][illegible][illegible]

د اړخه سوږس اړخه زېږونې د خپلې ژوند تر ټولو د پام وړه،
د لومړي نړۍ د لومړي زېږون د لومړي زېږون د لومړي زېږون.

[illegible]

دَسَہِ سَاہُو دُیَمِرِ مَرَم:	دَسَہِ سَاہُو رَوَزِ مَرَم:
سَد:	سَد:
مَرَم:	مَرَم:
دَنگ:	دَنگ:
هَوَرِ سَر:	هَوَرِ سَر:

[illegible]

سورة مؤمنون - 7

[illegible]

وَسُوْرَةُ مَرْيَمَ

(H2O,Fire Extinguisher-Cylinder “S”) 1505

(C2O,Fire Extinguisher-Cylinder “S”) 1469

(DCP,Fire Extinguisher-Cylinder “S”) 202 رِدَحْتُ رِدَحْتُ رِدَحْتُ (رِدَحْتُ رِدَحْتُ رِدَحْتُ)

1 - دیکھو یہ تمام لوگ ان کے لئے ہیں جو کہ ان کے لئے ہیں۔
ان کے لئے ہیں۔

2 - راجعاً ملاحظه فرمائید کہ جو شخص اس وقت سے پہلے کہ اس کی موت ہو جائے اس کی جائیداد میں سے کسی ایک یا کچھ چیزیں یا جائیدادیں کو اپنے عزیزوں یا دوستوں کو عطا کر دے تو یہ جائیدادیں اس کی جائیداد میں سے ہوتی ہیں اور اس کی جائیداد میں سے ہوتی ہیں۔